
SOLACIA MO8473

SÆDE/RYG: Fuldpolstret – sædepude aftagelig. Med vippemekanisme. STEL/ARMLÆN: Massiv træ – eg og bøg med klar lak. 
NAKKESTØTTE: Fuldpolstret – aftagelig. TILBEHØR: fodskammel med sædevip og sædepude med urindug og aftageligt sædebetræk.

//Seat/Back: Upholstered – seat cushion detachable. With tilting mechanism. FRAME/ARMRESTS: Solid wood – oak or beech with transparent lacquer. 
NECK SUPPORT: Upholstered – detachable. ACCESSORIES: Foot stool with tilting mechanism and seat cushion with urinary cover and detachable seat cover.

/Sits/Rücken: Gepolstert – Sitzkissen abnehmbar. Mit Kippfunktion. GESTELL/ARMLEHNEN: Massivholz – Eiche oder Buche – mit klarem Lack. 
NACKENSTÜTZE: Gepolstert – abnehmbar. ZUBEHÖR: Hocker mit Kippfunktion und Sitzkissen mit Urinsperrfolie und abnehmbarem Sitzbezug.

SOLACIA
DESIGNED BY LONE STORGAARD
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Solacia er den specialudviklede hvilestol, særligt velegnede til Care sektoren. Den er skabt via brugerdreven innovation i et tæt 
samarbejde mellem Gentofte Hospital, brugerne, Magnus Olesen og designer Lone Storgaard fra Design Concern. Solacia er i 
et enkelt og stringent designsprog, med behageligt let afrundede former i både polstring og træarmlæn, tilpasset brugere, der 
benytter stolen over længere tid ad gangen til at hvile i. 

// Solacia is the especially developed resting chair, particularly suitable for the Care sector. The chair was developed via 
user-driven innovation in close collaboration between Gentofte Hospital, users, Magnus Olesen and the designer Lone Storgaard 
from Design Concern. Solacia has a clear and stringent design, with slightly rounded shapes both in the 
upholstery and in the wooden armrests, adapted to users, who will sit in the chairs for longer periods of time to rest. 

/ Solacia ist ein speziell entwickelter Ruhesessel, der für den Care Bereich besonders geeignet ist. Der Sessel ist in 
Zusammenarbeit mit dem Krankenhaus Gentofte, den Nutzern, Designerin Lone Storgaard von Design Concern sowie 
Magnus Olesen entstanden. Solacia ist in der Formsprache schlicht und dezent mit abgerundeten Kanten in der Polsterung sowie 
an der Holzarmlehne – geeignet für das Ruhen über längere Zeit.


